

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES**

FINANCIAL STATEMENTS / ÉTATS FINANCIERS

AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES**

FINANCIAL STATEMENTS / ÉTATS FINANCIERS

AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026

SUMMARY / SOMMAIRE

INDEPENDENT AUDITOR'S REPORT
RAPPORT DE L'AUDITEUR INDÉPENDANT /

FINANCIAL STATEMENTS / ÉTATS FINANCIERS

Statement of operations / Résultats	1
Statement of changes in Net assets / Évolution de l'actif net	2
Balance Sheet / Bilan	3
Statement of Cash Flows / Flux de trésorerie	4
Complementary notes / Notes complémentaires	5

To the Members of Institut canadien des technologies scénographiques:

Opinion

We have audited the financial statements of Institut canadien des technologies scénographiques (the "Organization"), which comprise the balance sheet as at April 30, 2026, and the statements of operations, changes in net assets and cash flows for the year then ended, and notes to the financial statements, including a summary of significant accounting policies.

In our opinion, the accompanying financial statements present fairly, in all material respects, the financial position of the Organization as at April 30, 2026, and the results of its operations and its cash flows for the year then ended in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations.

Basis for Opinion

We conducted our audit in accordance with Canadian generally accepted auditing standards. Our responsibilities under those standards are further described in the Auditor's Responsibilities for the Audit of the Financial Statements section of our report. We are independent of the Organization in accordance with the ethical requirements that are relevant to our audit of the financial statements in Canada, and we have fulfilled our other ethical responsibilities in accordance with these requirements. We believe that the audit evidence we have obtained is sufficient and appropriate to provide a basis for our opinion.

Responsibilities of Management and Those Charged with Governance for the Financial Statements

Management is responsible for the preparation and fair presentation of the financial statements in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations, and for such internal control as management determines is necessary to enable the preparation of financial statements that are free from material misstatement, whether due to fraud or error.

In preparing the financial statements, management is responsible for assessing the Organization's ability to continue as a going concern, disclosing, as applicable, matters related to going concern and using the going concern basis of accounting unless management either intends to liquidate the Organization or to cease operations, or has no realistic alternative but to do so.

Those charged with governance are responsible for overseeing the Organization's financial reporting process.

Auditor's Responsibilities for the Audit of the Financial Statements

Our objectives are to obtain reasonable assurance about whether the financial statements as a whole are free from material misstatement, whether due to fraud or error, and to issue an auditor's report that includes our opinion. Reasonable assurance is a high level of assurance, but is not a guarantee that an audit conducted in accordance with Canadian generally accepted auditing standards will always detect a material misstatement when it exists. Misstatements can arise from fraud or error and are considered material if, individually or in the aggregate, they could reasonably be expected to influence the economic decisions of users taken on the basis of these financial statements.

As part of an audit in accordance with Canadian generally accepted auditing standards, we exercise professional judgment and maintain professional skepticism throughout the audit. We also:

- Identify and assess the risks of material misstatement of the financial statements, whether due to fraud or error, design and perform audit procedures responsive to those risks, and obtain audit evidence that is sufficient and appropriate to provide a basis for our opinion. The risk of not detecting a material misstatement resulting from fraud is higher than for one resulting from error, as fraud may involve collusion, forgery, intentional omissions, misrepresentations, or the override of internal control.
- Obtain an understanding of internal control relevant to the audit in order to design audit procedures that are appropriate in the circumstances, but not for the purpose of expressing an opinion on the effectiveness of the Organization's internal control.
- Evaluate the appropriateness of accounting policies used and the reasonableness of accounting estimates and related disclosures made by management.
- Conclude on the appropriateness of management's use of the going concern basis of accounting and, based on the audit evidence obtained, whether a material uncertainty exists related to events or conditions that may cast significant doubt on the Organization's ability to continue as a going concern. If we conclude that a material uncertainty exists, we are required to draw attention in our auditor's report to the related disclosures in the financial statements or, if such disclosures are inadequate, to modify our opinion. Our conclusions are based on the audit evidence obtained up to the date of our auditor's report. However, future events or conditions may cause the Organization to cease to continue as a going concern.
- Evaluate the overall presentation, structure and content of the financial statements, including the disclosures, and whether the financial statements represent the underlying transactions and events in a manner that achieves fair presentation.

We communicate with those charged with governance regarding, among other matters, the planned scope and timing of the audit and significant audit findings, including any significant deficiencies in internal control that we identify during our audit.

Montréal, Québec

July 28, 2026

MNP LLP¹

¹ By CPA auditor, public accountancy permit No. A111929

Aux membres de Institut canadien des technologies scénographiques,

Opinion

Nous avons effectué l'audit des états financiers ci-joints de Institut canadien des technologies scénographiques (l'« Organisme »), qui comprennent le bilan au 30 avril 2026, et les états des résultats, de l'évolution de l'actif net et des flux de trésorerie pour l'exercice clos à cette date, et les notes afférentes aux états financiers, y compris un résumé des principales méthodes comptables.

À notre avis, les états financiers ci-joints donnent, dans tous leurs aspects significatifs, une image fidèle de la situation financière de l'Organisme au 30 avril 2026, ainsi que des résultats de ses activités et de ses flux de trésorerie pour l'exercice clos à cette date, conformément aux normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif.

Fondement de l'opinion

Nous avons effectué notre audit selon les normes d'audit généralement reconnues du Canada. Les responsabilités qui nous incombent en vertu de ces normes sont plus amplement décrites dans la section « Responsabilités de l'auditeur à l'égard de l'audit des états financiers » du présent rapport. Nous sommes indépendants de l'Organisme conformément aux règles de déontologie qui s'appliquent à l'audit des états financiers au Canada et nous nous sommes acquittés des autres responsabilités déontologiques qui nous incombent selon ces règles. Nous estimons que les éléments probants que nous avons obtenus sont suffisants et appropriés pour fonder notre opinion.

Responsabilités de la direction et des responsables de la gouvernance à l'égard des états financiers

La direction est responsable de la préparation et de la présentation fidèle des états financiers, conformément aux normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif, ainsi que du contrôle interne qu'elle considère comme nécessaire pour permettre la préparation d'états financiers exempts d'anomalies significatives, que celles-ci résultent de fraudes ou d'erreurs.

Lors de la préparation des états financiers, c'est à la direction qu'il incombe d'évaluer la capacité de l'Organisme à poursuivre son exploitation, de communiquer, le cas échéant, les questions relatives à la continuité de l'exploitation et d'appliquer le principe comptable de continuité d'exploitation, sauf si la direction a l'intention de liquider l'Organisme ou de cesser son activité ou si aucune autre solution réaliste ne s'offre à elle.

Il incombe aux responsables de la gouvernance de surveiller le processus d'information financière de l'Organisme.

Responsabilit  s de l'auditeur    l'  gard de l'audit des   tats financiers

Nos objectifs sont d'obtenir l'assurance raisonnable que les   tats financiers pris dans leur ensemble sont exempts d'anomalies significatives, que celles-ci r  sultent de fraudes ou d'erreurs, et de d  livrer un rapport de l'auditeur contenant notre opinion. L'assurance raisonnable correspond    un niveau   lev   d'assurance, qui ne garantit toutefois pas qu'un audit r  alis   conform  ment aux normes d'audit g  n  ralement reconnues du Canada permettra toujours de d  tecter toute anomalie significative qui pourrait exister. Les anomalies peuvent r  sulter de fraudes ou d'erreurs et elles sont consid  r  es comme significatives lorsqu'il est raisonnable de s'attendre    ce que, individuellement ou collectivement, elles puissent influencer sur les d  cisions   conomiques que les utilisateurs des   tats financiers prennent en se fondant sur ceux-ci.

Dans le cadre d'un audit r  alis   conform  ment aux normes d'audit g  n  ralement reconnues du Canada, nous exer  ons notre jugement professionnel et faisons preuve d'esprit critique tout au long de l'audit. En outre :

- Nous identifions et   valuons les risques que les   tats financiers comportent des anomalies significatives, que celles-ci r  sultent de fraudes ou d'erreurs, concevons et mettons en   uvre des proc  dures d'audit en r  ponse    ces risques, et r  unissons des   l  ments probants suffisants et appropri  s pour fonder notre opinion. Le risque de non-d  tection d'une anomalie significative r  sultant d'une fraude est plus   lev   que celui d'une anomalie significative r  sultant d'une erreur, car la fraude peut impliquer la collusion, la falsification, les omissions volontaires, les fausses d  clarations ou le contournement du contr  le interne.
- Nous acqu  rons une compr  hension des   l  ments du contr  le interne pertinents pour l'audit afin de concevoir des proc  dures d'audit appropri  es aux circonstances, et non dans le but d'exprimer une opinion sur l'efficacit   du contr  le interne de l'Organisme.
- Nous appr  cions le caract  re appropri   des m  thodes comptables retenues et le caract  re raisonnable des estimations comptables faites par la direction, de m  me que des informations y aff  rentes fournies par cette derni  re.
- Nous tirons une conclusion quant au caract  re appropri   de l'utilisation par la direction du principe comptable de continuit   d'exploitation et, selon les   l  ments probants obtenus, quant    l'existence ou non d'une incertitude significative li  e    des   v  nements ou situations susceptibles de jeter un doute important sur la capacit   de l'Organisme    poursuivre son exploitation. Si nous concluons    l'existence d'une incertitude significative, nous sommes tenus d'attirer l'attention des lecteurs de notre rapport sur les informations fournies dans les   tats financiers au sujet de cette incertitude ou, si ces informations ne sont pas ad  quates, d'exprimer une opinion modifi  e. Nos conclusions s'appuient sur les   l  ments probants obtenus jusqu'   la date de notre rapport. Des   v  nements ou situations futurs pourraient par ailleurs amener l'Organisme    cesser son exploitation.
- Nous   valuons la pr  sentation d'ensemble, la structure et le contenu des   tats financiers, y compris les informations fournies dans les notes, et appr  cions si les   tats financiers repr  sentent les op  rations et   v  nements sous-jacents d'une mani  re propre    donner une image fid  le.

Nous communiquons aux responsables de la gouvernance notamment l'  tendue et le calendrier pr  vus des travaux d'audit et nos constatations importantes, y compris toute d  ficience importante du contr  le interne que nous aurions relev  e au cours de l'audit.

Montr  al (Qu  bec)

28 juillet 2026

MNP¹ SENCRL, s.r.l.

¹ Par CPA auditeur, permis de comptabilit   publique n   A111929

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES**

**BALANCE SHEET / BILAN
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026**

	2026	2025
	\$	\$
ASSETS / ACTIF		
CURRENT / À COURT TERME		
Cash / Encaisse	67,059	54,864
Investment / Investissement	115,153	104,422
Accounts receivable / Comptes clients	11,041	28,711
Prepaid expenses / Frais payés d'avance	16,711	22,149
	209,964	210,146
CAPITAL ASSETS / IMMOBILISATIONS CORPORELLES - note 3	659	870
	210,623	211,016
LIABILITIES / PASSIF		
CURRENT / À COURT TERME		
Accounts payable & acc. Liabilities / Fournisseurs et frais courus	78,420	83,054
Sales tax payable / Sommes à remettre à l'État	9,118	9,595
Deferred revenue / Revenus reportés	7,615	6,125
	95,153	98,774
NET ASSETS / ACTIF NET		
INVESTED IN CAPITAL ASSETS / INVESTI EN IMMOBILISATIONS	659	870
UNRESTRICTED / NON AFFECTÉ	114,811	111,372
	115,470	112,242
	210,623	211,016

See accompanying notes to financial statements / Voir les notes complémentaires

ON BEHALF OF THE ADMINISTRATORS / POUR LE CONSEIL D'ADMINISTRATION

Russell Martin Administrator / Administrateur

____ Administrator / Administrateur

INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES

STATEMENT OF CHANGES IN NET ASSETS / ÉVOLUTION DE L'ACTIF NET FOR THE YEAR ENDED APRIL 30, 2026 / EXERCICE CLOS LE 30 AVRIL 2026

	Invested in capital assets / Investi en immobilisation	Unrestricted / Non affecté	2026	2025
	\$	\$	\$	\$
BALANCE BEGINNING OF YEAR / SOLDE AU DÉBUT	870	111,372	112,242	130,056
Excess (deficiency) of revenues over expenses / Excédent (insufisance) des produits sur les charges	(211)	3,439	3,228	(17,814)
BALANCE END OF YEAR / SOLDE À LA FIN	659	114,811	115,470	112,242

See accompanying notes to financial statements / Voir les notes complémentaires

INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES

STATEMENT OF OPERATIONS / RÉSULTATS FOR THE YEAR ENDED APRIL 30, 2026 / EXERCICE CLOS LE 30 AVRIL 2026

	2026	2025
	\$	\$
REVENUES / PRODUITS		
EXPO-SCENE income / Revenu EXPO-SCENE - note 4	439,895	406,093
Conferences / Conférences	39,754	86,143
Sponsorships / Commandites	13,383	3,000
Memberships / Adhésions	88,805	87,790
Donations / Dons	3,771	3,025
Investment income / Revenu d'investissement	863	1,858
Publication revenue / Revenus de publication	3,050	2,100
Government grants / Subvention gouvernementales	3,811	6,985
	593,332	596,994
EXPENSES / CHARGES		
EXPO-SCENE expenses / Dépenses EXPO-SCENE - note 4	297,162	305,853
Salaries and employee benefits / Salaires et charges sociales	147,960	144,590
Conferences expenses / Dépenses conférences	39,351	69,818
Office and general / Frais de bureau	18,995	23,031
Board expenses / Frais du conseil	19,545	14,635
Office rent / Loyer	4,448	10,472
Donations	17,462	3,025
Special projects / Projets spéciaux	6,409	6,114
Financial expenses / Frais financiers	7,006	6,950
Membership expenses / Frais d'adhésions	2,104	-
Accounting fees / Frais de comptabilité	7,250	8,050
Regional sections funding / Financement des sections régionales - note 5	8,235	9,788
Professional fees / Honoraires professionnels	5,726	5,593
Website expenses / Frais de site web	6,584	4,890
Organizational memberships / Adhésions organisationnelles	1,656	1,715
Amortization / Amortissement	211	284
	590,104	614,808
EXCESS (DEFICIENCY) OF REVENUS OVER EXPENSES /		
ÉXCEDENT (INSUFFISANCE) DES PRODUITS SUR LES CHARGES	3,228	(17,814)

See accompanying notes to financial statements / Voir les notes complémentaires

INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES

STATEMENT OF CASH FLOWS / FLUX DE TRÉSORERIE FOR THE YEAR ENDED APRIL 30, 2026 / EXERCICE CLOS LE 30 AVRIL 2026

	2026	2025
	\$	\$
OPERATING ACTIVITIES / ACTIVITÉS DE FONCTIONNEMENT		
Excess (deficiency) of revenues over expenses /		
Excédent (insuffisance) des produits sur les charges	3,228	(17,814)
Amortization of capital assets /		
Amortissements des immobilisations corporelles	211	284
	3,439	(17,530)
Changes in non-cash working capital		
Variations des éléments hors caisse du fonds de roulement /		
Accounts receivable / Comptes clients	17,670	(26,530)
Prepaid expenses / Frais payés d'avance	5,438	(11,668)
Projects in progress / Projets en cours	-	4,000
Accounts payable & acc. Liabilities / Fournisseurs et frais courus	(4,634)	57,024
Sales tax payable / Sommes à remettre à l'État	(477)	(14,509)
Deferred revenue / Revenus reportés	1,490	1,570
	19,487	9,887
Net cash provided by operating activities		
Flux de trésorerie liés aux activités de fonctionnement	22,926	(7,643)
NET INCREASE (DECREASE) IN CASH AND CASH EQUIVALENTS		
AUGMENTATION (DIMINUTION) NETTE DE LA TRÉSORERIE		
ET DES ÉQUIVALENTS DE TRÉSORERIE	22,926	(7,643)
CASH AND CASH EQUIVALENTS, BEGINNING OF YEAR		
TRÉSORERIE ET ÉQUIVALENTS DE TRÉSORERIE À		
L'OUVERTURE DE LA PÉRIODE	159,286	166,929
CASH AND CASH EQUIVALENTS, END OF YEAR		
TRÉSORERIE ET ÉQUIVALENTS DE TRÉSORERIE À LA		
CLÔTURE DE LA PÉRIODE	182,212	159,286
Represented by / Représentée par		
Cash / Encaisse	67,059	54,864
Investment / Investissement	115,153	104,422
	182,212	159,286

See accompanying notes to financial statements / Voir les notes complémentaires

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES
COMPLEMENTARY NOTES / NOTES COMPLÉMENTAIRES
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026**

1 LEGAL STATUS AND NATURE OF ACTIVITIES

CITT/ICTS (The Canadian Institute for Theatre Technology, Institut canadien des technologies scénographiques), (the organization), is a national service organization with the mission of actively promoting the professional development of its members and working for the betterment of the Canadian live performance community. Under the Federal and Quebec income tax acts, it is a not-for-profit organization and is exempt from income taxes.

CITT/ICTS is the Canadian Centre for OISTAT - The International Organization of Scenographers, Theatre Architects and Technicians, an international organization with centres in 38 countries in Europe, Asia and the Americas.

CITT/ICTS provides unique opportunities to its members to communicate, network and expand their knowledge and skills through workshops, conferences, electronic forums, and publications in the areas of technology, management, design, architecture and education for live performance in Canada.

FORME JURIDIQUE ET OBJECTIF DE L'ORGANISME

CITT/ICTS (The Canadian Institute for Theatre Technology, Institut Canadien des technologies scénographiques), (l'organisme), est une association nationale à but non-lucratif qui soutient activement le développement professionnel de ses membres et qui contribue à l'essor du milieu canadien des arts de la scène. Au sens des lois fédérale et provinciale de l'impôt sur le revenu, il est un organisme sans but lucratif et est exempté de l'impôt sur les bénéfices.

CITT/ICTS est le centre canadien pour OISTAT - Organisation Internationale des Scénographes Techniciens et Architectes de Théâtre, une organisation internationale avec des centres dans 38 pays en Europe, en Asie et aux Amériques.

CITT/ICTS offre à ses membres des possibilités uniques de communiquer, de réseauter et d'élargir leurs connaissances et leurs compétences par le biais d'ateliers, de conférences, de salons commerciaux, de forums électroniques et de publications dans les domaines de la technologie, de la gestion, de la conception, de l'architecture et de l'éducation pour le milieu du spectacle au Canada.

2 ACCOUNTING POLICIES

The financial statements were prepared in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations and include the following significant accounting policies:

Use of Estimates

The preparation of financial statements in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations requires management to make estimates and assumptions that affect the reported amounts of assets and liabilities and disclosure of contingent assets and liabilities at the reporting date and the reported amounts of revenues and expenses for the reporting period. Actual results could differ from these estimates.

Significant financial statement items that require the use of estimates are the provision for accounts receivable and impairment of long-lived assets. These estimates are reviewed periodically and adjustments are made, as appropriate, in the statement of operations in the year they become known.

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES
COMPLEMENTARY NOTES / NOTES COMPLÉMENTAIRES
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026**

2 ACCOUNTING POLICIES (*cont'd*)

Revenue Recognition

The Organization follows the deferral method of accounting for contributions. Restricted contributions are recognized as revenue in the year in which the related expenses are incurred. Unrestricted contributions are recognized as revenue when received or receivable if the amount to be received can be reasonably estimated and collection is reasonably assured.

Expositions and conferences income are recognized as revenue when the activities are held.

Membership income are recognized as revenues in the year to which they relate.

Donation and sponsorship income are recognized when the activities take place and their receipt is reasonably assured.

Financial instruments measurement

The organization initially measures its financial assets and financial liabilities at fair value. The organization subsequently measures all its financial assets and financial liabilities at amortized cost.

The organization's financial assets and liabilities arising from related party transactions are measured at cost.

Financial assets measured at amortized cost include cash, investment and accounts receivable.

Financial liabilities measured at amortized cost include accounts payable and accrued liabilities.

Impairment

Financial assets measured at cost or at amortized cost are tested for impairment when there are indicators of impairment. The amount of the write-down is recognized in net income. The previously recognized impairment loss may be reversed to the extent of the improvement, directly or by adjusting the allowance account, provided it is no greater than the amount that would have been reported at the date of the reversal had the impairment not been recognized previously. The amount of the reversal is recognized in net income.

Cash and cash equivalents

The organization's policy is to present bank balances and term deposits with a maturity period of three months or less from the date of acquisition, including bank overdrafts with balances that fluctuate frequently from being positive to overdrawn under cash and cash equivalents.

Capital assets

Purchased capital assets are recorded at cost. Capital assets are amortized over the assets' estimated useful lives. They are subjected to tests for depreciation.

Computer equipment	Declining method	30%
Furniture and equipment	Declining method	20%

Contributed goods and services

The organization recognizes contributions in the form of supplies and services, which are used in the current functioning of the body and would otherwise have to be purchased and the value can be reasonably estimated. These amounts are established by suppliers according to their market values.

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES
COMPLEMENTARY NOTES / NOTES COMPLÉMENTAIRES
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026**

2 ACCOUNTING POLICIES (*cont'd*)

Impairment of Long-Lived Assets

Long-lived assets are tested for impairment whenever events or changes in circumstances indicate that their carrying amount may not be recoverable. An impairment loss is recognized when circumstances indicate that they no longer contribute to the organization's ability to provide goods and services, or that the value of future economic benefits or service potential associated with the assets being long-term is lower than their net book value. The impairment loss recognized is measured as the excess of the carrying amount of the asset over its fair value or replacement cost. A reduction in value must not be subject to reversals.

Volunteer contributed services

Volunteers devote several hours a year to help the organization deliver its services. However, these contributed services are often not recorded due to evaluation issues. Because of the difficulty of determining the fair value, contributed services are not recognized in the financial statements.

MÉTHODES COMPTABLES

Les états financiers ont été dressés selon les Normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif et comprennent les principales méthodes comptables suivantes:

Utilisation d'estimations

La préparation des états financiers dressés selon les Normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif exige que la direction effectue des estimations et établisse des hypothèses qui touchent les montants des actifs et des passifs déclarés, la présentation des actifs et des passifs éventuels à la date des états financiers et le montant des produits et des charges pour la période visée. Les résultats réels pourraient être différents de ces estimations.

Les éléments des états financiers qui requièrent davantage l'utilisation d'estimations incluent la durée de vie des immobilisations aux fins du calcul de l'amortissement et l'évaluation de leur valeur recouvrable nette. Le recouvrement des comptes clients est également sujet à certaines estimations et hypothèses. Les résultats réels pourraient être différents de ces estimations.

Constatation des produits

L'organisme applique la méthode du report pour comptabiliser les apports. Selon cette méthode, les apports affectés sont constatés à titre de produits de l'exercice au cours duquel les charges connexes sont engagées. Les apports non affectés sont constatés à titre de produits lorsqu'ils sont recus ou à recevoir si le montant à recevoir peut faire l'objet d'une estimation raisonnable et que sa réception est raisonnablement assurée.

Les revenus d'expositions et de conférences sont constatés à titre de produits lorsque les activités ont lieu.

Les revenus d'adhésions sont constatées à titre de produits dans l'exercice auquel elles se rapportent.

Les produits de dons et commandites sont constatés lorsque les activités ont lieu et que leur réception est raisonnablement assurée.

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES
COMPLEMENTARY NOTES / NOTES COMPLÉMENTAIRES
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026**

2 MÉTHODES COMPTABLES (suite)

Instruments financiers

Évaluation des instruments financiers

L'organisme évalue initialement ses actifs financiers et ses passifs financiers à la juste valeur.

Il évalue ultérieurement tous ses actifs financiers et ses passifs financiers au coût après amortissement.

Les actifs et passifs financiers de l'organisme provenant d'opérations entre apparentés sont évalués au coût.

Les actifs financiers évalués subséquemment au coût après amortissement se composent de l'encaisse, des investissements et des comptes clients.

Les passifs financiers évalués au coût après amortissement se composent des créditeurs.

Dépréciation

Les actifs financiers évalués au coût ou au coût après amortissement sont soumis à un test de dépréciation s'il existe des indications possibles de dépréciation. Le montant de réduction de valeur est comptabilisé aux résultats. La moins-value déjà comptabilisée peut faire l'objet d'une reprise de valeur dans la mesure de l'amélioration, soit directement, soit par l'ajustement du compte de provision, sans être supérieure à ce qu'elle aurait été à la date de reprise si la moins-value n'avait jamais été comptabilisée. Cette reprise est comptabilisée aux résultats.

Trésorerie et équivalents de trésorerie

La politique de l'organisme consiste à présenter dans la trésorerie et les équivalents de trésorerie les soldes bancaires et les dépôts à terme dont l'échéance n'excède pas trois mois à partir de la date d'acquisition ainsi que les découverts bancaires dont les soldes fluctuent souvent entre le positif et le négatif.

Immobilisations corporelles

Les immobilisations sont comptabilisées au coût. Les immobilisations sont amorties en fonction de leur durée de vie utile estimative respective selon les méthodes et taux indiqués ci-dessous. Elles sont aussi soumises à des tests de dépréciation.

Équipement informatique	Dégressif	30%
Fourniture et équipement	Dégressif	20%

Apports reçus sous forme de services:

L'organisme constate les apports reçus sous forme de fournitures et de services, lesquels sont utilisés dans le cadre du fonctionnement courant de l'organisme et auraient dû autrement être achetés et dont la valeur peut faire l'objet d'une estimation raisonnable. Ces montants sont établis par les fournisseurs en fonction de leurs valeurs marchandes.

Dépréciation d'actifs à long terme

Les actifs à long terme sont soumis à un test de dépréciation lorsque des événements ou des changements de situation indiquent que leur valeur comptable pourrait ne pas être recouvrable. Une perte de valeur est constatée lorsque les circonstances indiquent qu'ils ne contribuent plus à la capacité de l'organisme de fournir des biens et des services, ou que la valeur des avantages économiques futurs ou du potentiel de service qui sont associés aux actifs à long terme est inférieure à leur valeur comptable nette. La perte de valeur constatée est mesurée comme étant l'excédent de la valeur comptable de l'actif sur sa juste valeur ou sur son coût de remplacement. Une réduction de valeur ne doit pas faire l'objet de reprises.

CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES
COMPLEMENTARY NOTES / NOTES COMPLÉMENTAIRES
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026

2 MÉTHODES COMPTABLES (suite)

Services des bénévoles

Les bénévoles consacrent plusieurs heures par année pour aider l'organisme à assurer la prestation de ses services. Toutefois, il arrive souvent que ces apports ne soient pas comptabilisés en raison de problèmes d'enregistrement et d'évaluation. En raison de la difficulté d'auditer les apports reçus sous forme de service, ceux-ci ne sont pas constatés dans les états financiers.

3 CAPITAL ASSETS

			2026	2025
	Accumulated		Net	Net
	Cost	amortization	book	book
	\$	\$	value	value
Computer equipment	10,447	10,189	258	369
Furniture and equipment	3,283	2,882	401	501
	13,730	13,071	659	870

IMMOBILISATIONS CORPORELLES

			2026	2025
	Amortis-		Valeur	Valeur
	ement		comptable	comptable
	Coût	cumulé	nette	nette
	\$	\$	\$	\$
Équipement informatique	10 447	10 189	258	369
Fourniture et équipement	3 283	2 882	401	501
	13 730	13 071	659	870

4 NON-MONETARY TRANSACTIONS

The organization recognizes the service contributions received in the amount of \$ 57,982 (\$ 27,055 in 2025), which are used as part of the ongoing operation of the organization and would otherwise have been incurred. These amounts are established by management or by the supplier based on their market values.

OPÉRATIONS NON MONÉTAIRES

L'organisme constate les apports recus sous forme service d'un montant de 57 982 \$ (27 055 \$ en 2025), lesquels sont utilisés dans le cadre du fonctionnement courant de l'organisme et auraient dû autrement être encourus. Ces montants sont établis par la direction ou par le fournisseur en fonction de leurs valeurs marchandes.

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES
COMPLEMENTARY NOTES / NOTES COMPLÉMENTAIRES
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026**

5 RELATED PARTY TRANSACTIONS

Funding was provided to the British Columbia, Alberta, Prairie, Ontario and CQICTS regional sections in 2026 in the amount of \$ 8,235 (\$ 9,788 in 2025), composed of \$1,000 (\$ 1,000 in 2025) to the British Columbia Section, \$ 1,000 (\$ 1,000 in 2025) to the Alberta Section, \$ 1,000 (\$ 1,000 in 2025) to the Prairie Section, \$ 1,000 (\$ 1,000 in 2025) to the CQICTS Section, \$ 1,004 (\$ 1,000 in 2025) to the Ontario Section and \$ 3,231 (\$ 4,788 in 2025) to the Ontario Section for programming funding. These transactions occurred in the normal course of business of the organization and are measured at the exchange amount, which is the consideration established and accepted by related parties.

OPÉRATIONS ENTRE APPARENTÉS

Des fonds, pour un montant de 8 235 \$ (9 788 \$ en 2025) ont été versés aux sections régionales de la Colombie-Britannique, de l'Alberta, de la Prairie, de l'Ontario et de CQICTS en 2025 soit, 1 000 \$ (1 000 \$ en 2025) pour la Section de la Colombie-Britannique, 1 000 \$ (1 000 \$ en 2025) pour la Section Alberta, 1 000 \$ (1 000 \$ en 2025) pour la Section Prairie, 1 000 \$ (1 000 \$ en 2025) pour la Section CQICTS, 1 004 \$ pour la Section Ontario (1 000 \$ en 2025) et 3 231 \$ (4 788 \$ en 2025) à la Section Ontario pour du financement de programmation. Ces opérations ont eu lieu dans le cours normal des activités de l'organisme et son mesurées à la valeur d'échange, qui est la contrepartie établie et acceptée par les apparentés.

6 FINANCIAL INSTRUMENTS

Risks and concentrations

The organization is exposed to various risks through its financial instruments, without being exposed to concentrations of risk. The following analysis provides a measure of the organization's risk exposure at the date of the balance sheet, each of which is discussed below.

Liquidity Risk

Liquidity risk is the risk that the organization will encounter difficulty in meeting obligations associated with financial liabilities. The organization is exposed to this risk mainly in respect of its accounts payable and accrued liabilities. Accounts payable and accrued liabilities are generally paid on a short period. The risk associated with these suppliers is therefore minimal.

Credit Risk

Credit risk is the risk that one party to a financial instrument will cause a financial loss for the other party by failing to discharge an obligation. The Organization's main credit risks relate to its contributions receivables. The Organization provides credit to its members in the normal course of its operations.

POLITIQUE DE GESTION DES RISQUES FINANCIERS

Risques et concentrations

L'organisme, par le biais de ses instruments financiers, est exposé à divers risques, sans pour autant être exposé à des concentrations de risque. L'analyse suivante indique l'exposition de l'organisme aux risques à la date du bilan.

**CANADIAN INSTITUTE FOR THEATRE TECHNOLOGY
INSTITUT CANADIEN DES TECHNOLOGIES SCÉNOGRAPHIQUES
COMPLEMENTARY NOTES / NOTES COMPLÉMENTAIRES
AS AT APRIL 30, 2026 / AU 30 AVRIL 2026**

6 POLITIQUE DE GESTION DES RISQUES FINANCIERS (*suite*)

Risque de liquidité

Le risque de liquidité est le risque qu'une entité éprouve des difficultés à honorer des engagements liés à des passifs financiers. L'organisme est exposé à ce risque principalement en regard à ses fournisseurs et frais courus. Les fournisseurs et frais courus sont généralement remboursés dans un délai court. Le risque associé à ces fournisseurs est alors minime.

Risque de crédit

Le risque de crédit est le risque qu'une partie à un instrument financier manque à l'une de ses obligations et amène de ce fait l'autre partie à subir une perte financière. Les principaux risques de crédit pour l'organisme sont liés aux comptes clients.

L'organisme consent du crédit à ses clients dans le cours normal de ses activités. Il effectue, de façon continue, des évaluations de crédit à l'égard de ses clients.

7 COMPARATIVE FIGURES

Comparative figures have been reclassified in order to be in accordance with this year's presentation.

CHIFFRES COMPARATIFS

Certains chiffres de l'exercice précédent ont été reclassés afin de rendre leur présentation identique à celle de l'exercice courant.